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Ældre Sagens vedtægter kræver dette punkt, og det kan bestemt ikke beskrives fyldestgørende, da jeg 
ikke kan forudse alt hvad der sker. Men sikkert er det, at vi som udgangspunkt minimum bevarer de 
aktiviteter I kender. 

Men noget nyt kommer der til at ske – eller det er allerede sket. Således startede vi 2 hold i den 
kinesiske gymnastik-disciplin, Tai Chi. Der var pludselig 50 tilmeldte – heldigt at vi kunne ændre fra 1 
hold til 2. 

I det lokale januarblad kunne vi annoncere en ny kasserer, desværre måtte hun stoppe allerede  ultimo 
januar af personlige årsager. Heldigvis trådte Ulla Pedersen til som afløser. Desværre har vi trods 
ihærdige forsøg endnu ikke fundet en ny kasserer. 
Så hermed en kraftig opfordring. Har du selv interesse eller kender du nogen der måske har, så sig til! 

Her ved årets start har vi også reintroduceret vores torsdagscafeer, men nu med et noget mere varieret 
indhold end tidligere. 

Da jeg var i kontakt med Søren Torpe vores web – master siden 2012, og drøftede evt. udsendelse af 
nyhedsbrev for at søge ny kasserer, meldte Søren tilbage, at han også gerne ville afløses. Og det bliver 
Søren så af Alex Vestergaard Dam, en af vores mange it-frivillige. 

Men den helt store opgave for bestyrelsen her i 1. halvår er flytning til nye lokaler på Vesterhavnen 5 fra 
5. maj. Vi stod overfor at skulle give lokalerne i Adelgade en større opfriskning, det gav ideen til at søge 
andre og mere tidssvarende lokaler til kontor og aktiviteter. 

OBS: Vi mangler flyttekasser – grib fat i Hans Mikkelsen eller Hans Juul. 


